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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:370 Hänsyn till svensk flygindustri i den kommande flygstrategin 

Svensk innovation, utbildning och forskning inom flyget ligger i internationell 
framkant. För den svenska flygbranschen är det av stor vikt att politiken skapar 
goda förutsättningar för industrin att verka i vårt land. Statsrådet har tidigare 
förklarat att regeringen arbetar med att ta fram en ny flygstrategi, som nu 
förbereds i Regeringskansliet.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga:

 

Kan statsrådet redogöra för vilka element den nya flygstrategin kan tänkas 
innehålla som gynnar den svenska flygindustrin? 

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin
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